
1

En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
CIUTAT VELLA DEL DIA 17 D'ABRIL DE 2019

En el Centre municipal d’Atenció a l’Inmigrant, situat a la Plaça del Pou s/n, de la ciutat de
València, a les 19.00 hores del dia 17 d’abril de 2019. Davall la Presidència de Sra. Pilar Soriano
Rodríguez, es reuneix en sessió ordinària el Consell de Districte de la Junta Municipal de Ciutat
Vella, amb l'assistència dels i les components del mateix; pel Grup Compromís, Sr. Jesús María
Timoneda i Timoneda, Sr. Albert David Mondragón i Sr. José Miguel de Vicente Petreñas; pel
Grup Socialista, Sra. Rosa María Domínguez Gómez i Sr. Miguel Ángel Ramírez Milán; pel
Grup València en Comú, Sra. Pepa Petrer Piqueras; pel Grup Popular, Sr. Pablo Carreres
Gargallo i Sr. Iván Escrivá Roig, i pel Grup Ciutadans, Sr. Santiago Vea Alemany i Sra.
Francisca Real Roig, actuant com a Secretària Sra. Mónica Giner Gandul.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents Acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR DE DATA 16 DE GENER DE 2019

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INFORME DE LA PRESIDÈNCIA

Sra. Pilar Soriano procedeix a donar trasllat de l'Informe de Presidència:

- Situació de la nova seu de de la JMD de Ciutat vella:

Ja s’han finalitzat i rebudes les obres per part de l’Ajuntament. La previsió és poder obrir
al públic en un termini màxim de 3 mesos. El canvi es degut a la falta d’accessibilitat de la Junta
actual.

- Subvencions de participació ciutadana:

Es va aprovar en la Junta de Govern Local del 12 d'abril la nova convocatòria de les
subvencions per al foment de l'associacionisme i de participació ciutadana 2019, estant pendent
de publicar en el BOP. Quan comence el termini per a la presentació de projectes, s’enviarà
informació a totes les entitats i es publicarà a la web i xarxes de l’Ajuntament.

S’informarà de les dades dels 10 tallers de formació per explicar les subvencions i com
realitzar els projectes. A més, com en anys anteriors totes les entitats podran demanar assistència
tècnica per part del servei de participació.

Línies de les subvencions:

Línia 1: Foment de la dinamització i vertebració de la vida col·lectiva en els barris o
districtes:

a.                 Enfortir el teixit associatiu millorant la participació interna de les entitats i
l'ampliació de la seua base social.

b.         Promoure la dinamització de la vida col·lectiva del barri, districte o ciutat, afavorint
la creació de xarxes de col·laboració que fomenten la convivència i la cohesió social.

c.         Donar suport a l'activitat del moviment veïnal en benefici de la millora dels seus
barris enfortint les relacions entre veïns i veïnes.

Activitats subvencionables:

•          Activitats orientades a millorar la participació interna: accions formatives i/o de
creació d'espais de treball, trobada i deliberació per a la millora del funcionament intern de les
entitats.



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'ABRIL DE 2019 3

•          Activitats orientades a ampliar la base social de les entitats: campanyes de difusió,
comunicació i captació de persones sòcies i voluntàries. Cursos de formació, tallers, jornades,
seminaris o altres accions formatives.

•          Activitats promogudes per una o diverses entitats que afavorisquen la interacció
entre el veïnat amb les finalitats a dalt esmentades: jornades, trobades, xarrades i altres activitats
orientades a aconseguir els objectius plantejats en aquesta línea.

Línia 2: Foment de processos de participació ciutadana

a.                 Propiciar espais oberts al debat, intercanvi d'idees i elaboració de propostes
cíviques.

b.         Facilitar la participació ciutadana i la relació de la ciutadania amb l'administració a
través de les noves tecnologies.

Activitats subvencionables:

•          Disseny i posada en marxa de processos participatius dins de l'àmbit d'actuació de
l'entitat, en els quals s'involucre tant a les persones sòcies com a persones no sòcies, per al
diagnòstic de possibles problemes i necessitats del sector i proposar solucions des de la
ciutadania.

•          Disseny i posada en marxa de processos participatius per a diagnosticar possibles
problemes i necessitats específiques d'un barri o districte, així com proposar solucions des de la
ciutadania.

•          Activitats de formació en metodologies participatives i/o altres aspectes relacionats
amb la participació ciutadana i els processos participatius.

•          Activitats de formació en noves tecnologies aplicades a la participació ciutadana i la
relació amb l'administració.

Línia 3: Foment de l'elaboració i difusió d'estudis. Objectius:

a.                 Afavorir i visibilitzar una cultura de la participació ciutadana i del moviment
associatiu de la ciutat de València.

Activitats subvencionables:

•                   Elaboració i/o publicació d'estudis i investigacions relacionades amb
l'associacionisme, moviments socials, processos de participació ciutadana i experiències
participatives, etc.

La distribució de 215.000,00 € s'ha realitzat partint d'una assignació mínima de 6.000 euros
a cada Junta Municipal de Districte i considerant, com a criteris redistributius, la població
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empadronada a data 1 de gener de 2018 i el nombre d'associacions registrades en cada Junta
Municipal. Des de l'any passat hi ha hagut un gran augment d'associacions registrades. A la Junta
Municipal Ciutat Vella le corresponden 19.857,00 €.

L'àmbit d'actuació de les entitats que sol·liciten la subvenció serà la ciutat de València (o
Pobles de València). Les entitats hauran de concórrer en la JMD en la qual conste el seu domicili
fiscal i els projectes que es realitzen dins de la mateixa tindran més puntuació.

S'augmenta a un màxim de 3.000 euros en el cas de ser només una l'entitat demandant, i es
redueix a 5.000 en cas de ser dos o més entitats les que concórreguen de forma conjunta.

• Decidim VLC:

Des de la Regidoria de Participació Ciutadana s'està planificant la nova edició
de Decidim VLC, la quinta edició d'aquests pressupostos participatius.

Actualment s'ha convocat una taula de participació amb entitats socials de la ciutat per
treballar la nova edició i codissenyar les bases reguladores.

L'edició 2019-2020 començarà els pròxims mesos. Us animem que comenceu a ajuntar-vos
en el grup d'urbanisme de la Junta per pensar en propostes per als vostres districtes. Com més es
treballen les propostes, serà més fàcil després el seu estudi per part dels equips tècnics.

Estigueu atentes a la web decidimvlc.valencia.es on es ficarà tota la informació del nou
procés.

I recordem que en la mateixa pàgina podeu trobar l'estat d'execució de les edicions
anteriors dels projectes dels districtes d'aquesta Junta Municipal.

• Grup de Comerç i Turisme de la JMD i Consell Municipal de Turisme:

S’ha creat el Consell Municipal de Turisme i com a membres del mateix s'estableix en
qualitat de vocal un/a representant del Grup d'Activitat comercial i/o turisme de cadascuna de les
Juntes Municipals de Districte, que ha de ser representant d'una associació amb treball en l'àmbit
de demarcació de la Junta i estar inscrita en el Registre d'Entitats de l'Ajuntament. Aquesta
informació serà ampliada pel vocal Jesús Timoneda. 

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PROPOSTES DELS GRUPS DE TREBALL

ACTIVITATS ECONÒMIQUES

  La Presidenta atorga la paraula al vocal Jesús Timoneda, qui informa que en l'última
reunió del grup de treball es va votar unanimamente a Luis Mira, qui es va presentar com a
voluntari, com a membre del Consell de Turisme.

Per altra part, s’està desenvolupant el projecte “Tots els camins porten al centre de manera
 que té com a objectiu afavorir el trasllat al centre de la ciutat d'una manerasaludable”,
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sostenible, informant la gent en la via pública mitjançant la instal·lació de vinils, però el personal
tècnic municipal ha informat en contra del projecte i s’està buscant una solució alternativa per
part del grup de treball al respecte.

BENESTAR SOCIAL

Pren la paraula la representant del grup de treball d'acció social, Pepa Petrer, qui procedeix
a informar sobre els projectes que s'han presentat en Benestar Social:

“- No se ha puesto en marcha todavía el Consejo de Salud del ambulatorio de Nápoles y
Sicilia, espero información y os la pasaré. De momento soy una de las dos representantes
temporales (hasta final de candidatura) de la JMD que este Consejo ha determinado para su
funcionamiento.

- Se han realizado ya dos proyectos de los presentados por Bienestar Social a la Junta:
“Cómplices” y “Ahorro energético”. Ambos muy interesantes, uno de teatro sobre violencia de
género con guión y debate de gran interés (sobre todo por su enorme calado). La mayor parte de
los espectadores eran profesores de Educación media. El del Ahorro era un taller informativo
muy adecuado a las necesidades actuales. Espero que haya valoración en ambos proyectos. Mi
enhorabuena a las compañeras promotoras que han facilitado estos proyectos.

- En cuanto a la actividad intergeneracional de “Jocs populars de iai@s 3ª edición, ha
tenido lugar el martes 16 de abril. El cartel anunciador de la actividad, con el nombre algo
cambiado, no ha sido el que las alumnas de la UP habían preparado. Esta actividad ha
requerido mucho trabajo y creo que cuando algo “comienza” debería facilitarse toda la
información necesaria. Siento la decepción del alumnado por el trabajo que han venido
preparando y que no ha cristalizado. Cuando se haga la valoración de la actividad, el dossier
del proyecto con el contenido pasará a tenerlo la técnica de la JMD para que esté a disposición
de toda persona que lo necesite.

- Finalmente, quiero hacer unas sugerencias para cuando se prepare una nueva serie de
proyectos (proyectos que por primera vez han sido pagados todos por el Ayto., cuando antes ese
presupuesto solo iba a Cultura).

a)       Puesto que los trabajos se han institucionalizado, es decir, pasan a ser del
Ayuntamiento, las normativas de difusión deben ser facilitadas para no incurrir en problemas.

b)    La Participación ciudadana requiere de un asesoramiento, para no cometer errores
en el desarrollo de los proyectos.”

 Afirma així mateix que, atés que és l'última Junta, es presentarà una memòria del grup a
tota persona o Associació que estiga interessada.

 URBANISME

La Presidenta atorga la paraula a la coordinadora d’urbanisme, Rosa Mª Domínguez.
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Intervé la vocal Rosa Mª Domínguez a fi d'informar que l'última reunió del grup tenia com
a objecte abordar els projectes dels pressupostos participatius. Es va acordar mantindre un
projecte que es va presentar l'anterior edició, que era la remodelació d'aquesta plaça, i que no va
sorgir per excedir el pressupost, a fi de reorientar-lo, en una primera fase de la remodelació, en la
redacció del projecte, perquè en aquesta edició puga passar el sedàs.

D'altra banda, va sorgir una altra qüestió, de la qual se li va demanar que donara trasllat, i
és el malestar del veïnat pel desenvolupament de les revetles de falles, especialment en l'entorn
protegit de la Llotja.

Finalment, atés que és l'última sessió del Consell de Districte, desitja donar les gràcies a
tots per la participació durant aquests 4 anys, i indicar que en les activitats d'Urbanisme, han sigut
un grandíssim èxit les propostes de la companya Francisca Real.

 

4 RESULTAT: APROVAT AMB ESMENES
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000081-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP CIUTADANS, SANTIAGO VEA,
SOBRE ZONES VERDES A CIUTAT VELLA

MOCIÓ: 

"Uno de los elementos más demandados por los ciudadanos de Valencia son zonas verdes,
no sólo en cuanto a cantidad sino también a calidad. En los últimos tiempos se han inaugurado
varios parques, pero se percibe que los ya existentes están en una estado de conservación
mejorable, y en algunos caos en situación de descuido.

En la actualidad tenemos en simultáneo cuidando de nuestros jardines dos contratas (FCC
y SAV, correspondiendo a las zonas Norte y Sur) y al OAMP que se encarga de la conservación,
mantenimiento y gestión de los Parques y Jardines de Benicalap, Jardín de Monforte, Jardín de
Ayora, Jardín del Turia en los tramos I, II, III, IV, V, VI, VII, VIII, IX, X, XI, XII, XIV y XVI,
Jardín de Albalat, Parque del Oeste, Paseos Marítimo y Neptuno, Maceteros del Centro
Histórico, Jardín del Palacio de Congresos, Jardinería interior del PAU de Ademuz, Jardín de
Beniferri, Parque de Orriols, Jardín de Polifilo, Parque de Marchalenes, Grandes Vías de
Marqués del Turia y Fernando el Católico, Parque de Cabecera, Puente de las Flores, Patio del
Edificio de Tabacalera, Jardín de las Hespérides, Jardín Profesor Antonio Llombart, Jardín
Antonio Suárez 7 y 9.

En esta moción Ciudadanos hace una revisión del estado de los parques correspondientes
al ambito geográfico de los barrios de la Junta de Distrito de Ciutat Vella,con el objetivo
constructivo de resaltar defectos que pueden ser fácilmente resolubles permitiendo la mejora del
entorno de nuestros vecinos.
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Parque Juan de Villarrasa, elementos de juego sucios y desgastados, entorno muy sucio y
peligroso, ya que tiene todos los efectos que se desprenden de la problemática no resuelta del
entorno.

Parque de Guillem Sorolla, elementos de juego sucios, entorno muy sucio y peligroso, ya
que tiene todos los efectos que se desprenden de la problemática no resuelta del entorno.

Por lo expuesto, el vocal que suscribe formula las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO

  1. Que desde el Consejo de Distrito de Ciutat Vella se trasladen a las delegaciones
municipales competentes los defectos detectados en parques y zonas ajardinadas expuestos en el
cuerpo de la moción, con objeto de que se atienda con prontitud a la resolución de los mismos.
2. Que se dé cuenta en el seno del próximo Consejo de Distrito de las actuaciones realizadas
respecto a las propuestas de acuerdo."

DEBAT:

Després de l’exposició de la  Moció  pel vocal Santiago Vea, del  grup Ciutadans, la
Presidenta atorga la paraula al Partit Popular. El vocal Pablo Carreres afirma que no tenen res que
afegir.

Intervé la Presidenta a l'efecte d'informar que serà ella qui defensarà la Moció, en la seua
qualitat de Regidora delegada de Parcs i Jardins.

Primer de tot, indicar que respecte al plantejat en el cos de la moció, que el pati d'edifici de
Tabacalera no el conserva l'Organisme Autònom de Parcs i Jardins, sinó Serveis Centrals
Tècnics, i d'altra banda, en la relació de parcs, s'ha omés assenyalar el Parc Lineal, Malilla i el
Parc Central.

Cert és que el districte de Ciutat Vella comprén poques zones verdes, corresponent la
major part al Jardí del Túria i uns altres amb alguna situació singular pel seu grau de protecció
(vg: jardins històrics com La Glorieta). Afirma que dona la raó al vocal Santiago Vea pel mal ús i
us incívic dels dos jardins que s'assenyalen en la Moció, però això és competència de Policia
Nacional, i també indicar que encara que, no és zona verda però sí que és freqüentada per
xiquets, és la zona de San Miguel al Mercat. S'havien detectat feia un any xeringues i s'ha fet una
pressió molt important sobre aquest tema, i en l'actualitat no s'ha detectat res de això.

Aquest mes s'han iniciat tasques de manteniment de la massa arbòria (poda i retallada de
tanques…), i també pintura dels jocs, etc… Els jardins es repassen, però alguns tenen un disseny
particular per estar protegits, per exemple el Jardí de Villarrasa, amb la qual cosa l'espai
utilitzable ve condicionat per aquesta protecció.

  Intervé el vocal Santiago Vea, afirmant que entenen la particularitat d'aquestos jardins,
però el que sol·liciten és que les zones de joc, per exemple, que estiguen completament
desgastades, es mantinguen tan bé com siga possible. El sistema és complicat, potser un sistema
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seria establir mesures dissuasives, però almenys sí que es podria incrementar neteja i el canvi de
material trencat.

  Intervé la Presidenta assenyalant que proposa aprovar la primera proposta d'acord de la
Moció (“Que des del Consell de Districte de Ciutat Vella es traslladen a les delegacions
municipals competents els defectes detectats en parcs i zones enjardinades exposats en el cos de

 , ja que, respecte a lala moció, a fi que s'atenga amb promptitud a la resolució d'aquests”)
segona, es genera molta paperassa i el resultat no és gens útil, per la qual cosa proposa no
aprovar-la per una qüestió tècnica d'agilitat, no per no donar compte d'aquesta informació.

Intervé la vocal Rosa Domínguez a l'efecte d'indicar que la substitució de les zones de jocs
es podria sol·licitar en els projectes participatius, al que la Presidenta assentix.

ACORD: 

Seguidament es  procedeix a votar la  primera proposta d’acord, sent  aprovada per
unanimitat.  

 

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000039-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POPULAR PABLO J. CARRERES
GARGALLO, SOBRE EL PLA ESPECIAL DE PROTECCIÓ (PEP) DE CIUTAT VELLA

MOCIÓ: 

"En este momento final de mandato, al gobierno local parece entrarle prisa por aprobar a
prisa y corriendo determinados asuntos que precisarían de mayores consensos pensando más en
los ciudadanos que en los réditos, los orgullos y las ambiciones electorales.

Una muestra de ello es el PEP de Ciutat Vella, que de aprobarse, pasaría a la historia como
uno de los mayores despropósitos jamás orquestados por este Ayuntamiento y que además no
cuenta con el acuerdo ni de los grupos municipales ni de colectivos y asociaciones de nuestro
centro de la ciudad.

Han demostrado como nadie una capacidad curiosa de negociar y planificar cualquier
asunto relevante para esta ciudad a base de martillazos y rodillos, dejando a un lado la escucha
activa y la atención a las alternativas y posibilidades que desde los ámbitos vecinales se les han
ido planteando.

En este sentido, desde este grupo consideramos la elaboración de este plan como una
oportunidad y no como una lucha entre bloques o intereses partidistas, entre buenos y malos. Es
necesario apostar por la rehabilitación y revitalización de nuestro centro histórico y su patrimonio
afrontando los retos y los problemas de manera conjunta escuchando a todos y trabajando por
todos y para todos.
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En base a la anterior exposición planteamos la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

UNICA.- Instar al consistorio a reconsiderar la aplicación de este plan, para que otro
equipo de gobierno con otros representantes con mayor talante negociador puedan hacer efectivo
un acuerdo amplio consensuado con todos los agentes implicados, incluidos los hosteleros y
comerciantes."

DEBAT:

Després de l'exposició de la  Moció  pel vocal Pablo Carreres del  grup Popular, la
Presidenta atorga la paraula al grup Ciutadans, qui diu que no té res que aportar a la Moció.

Seguidament la Presidenta atorga la paraula a la vocal Rosa Domínguez, qui afirma que el
que s'ha fet ací ha sigut un pla de participació, de tal forma que ha sigut tal el grau de participació
i acceptació d'al·legacions que el PEP ha passat a una segona fase d'informació pública, cosa que
no havia ocorregut mai. Aquest va ser el primer Pla Especial posat en marxa a l'Ajuntament de
València, que després de 24 anys ha comptat amb un procés participatiu de debò, amb diversos
tallers en cadascun dels barris del districte. Ha estat en exposició pública, penjat en tot moment
en la web municipal. En els 4 anys d'aquest govern s'ha aprovat el PEP de Ciutat Vella, el PEP
del Cabanyal, el Pla del Botànic, coses que en 24 anys de govern popular no s'han fet. El pla està
en la segona revisió d'al·legacions.

La Presidenta atorga la paraula al Grup Popular. Intervé el vocal Iván Escrivá, agraint a la
vocal Rosa Domínguez que acabe la legislatura igual que va començar, tirant sempre la culpa al
PP. Les bases de participació són infumables; primer hauria d'haver-se consensuat amb tots els
agents implicats i després redactar les bases de participació.

La vocal Rosa Díez replica que si no hi haguera hagut participació no s'haurien presentat
al·legacions i no s'estaria aprovant ara una segona modificació del PEP, per a recollir les
propostes presentades. 

La Presidenta intervé per a aclarir que abans d'un procés participatiu, sempre hi ha un
document amb unes bases tècniques, que són informades pel personal tècnic. 

ACORD: 

Es procedeix a votar la moció sent rebutjada per 7 vots en contra (Presidència, Compromís,
PSPV i València en comú), 2 a favor (Partit Popular) i 2 abstencions (Ciutadans).

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000039-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POPULAR PABLO J. CARRERES
GARGALLO, SOBRE ACTUACIONS CONTRA BOTELLÓ A CIUTAT VELLA

MOCIÓ: 
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"Una de las muchas promesas que se hicieron a esta ciudad por parte del equipo de
gobierno actual era la lucha y control de fenómenos como el botellón en nuestra ciudad. Como en
prácticamente todo lo que han gestionado durante estos cuatro años ha ido a peor, el problema se
ha incrementado en la ciudad y concretamente en Ciutat Vella ha llegado a límites inadmisibles e
irresponsables que ponen en entredicho la imagen, la seguridad, la salud y la convivencia en
nuestro barrios.

En este sentido, cada fin de semana se repite de manera incrementada la misma imagen
lamentable de este fenómeno sobre todo en plazas como de la Compañía, Collado, Virgen de la
Paz y alrededores de la plaza de la Virgen sin que el ayuntamiento no aplique medidas
específicas de vigilancia y limpieza y simplemente mirando a un lado y echando la culpa de todo
a los hosteleros.

Esto es una afirmación claramente expresada tanto por vecinos, comerciantes, hosteleros,
policías y demás agentes implicados que han visto un recrudecimiento claro de esta problemática
que exige una mayor y mejor planificación integral basada en ideas, educación acuerdos y altura
de miras por parte de todos.

 Su inacción ha sido tan acusada que ni siquiera han podido articular una ordenanza de
convivencia durante el presente mandato, no han adaptado la plantilla de agentes de policía a las
necesidades reales actuales ni han planteado alternativas efectivas y eficaces para que nuestros
jóvenes dispongan de oportunidades que favorezca hábitos de ocio saludables.

 En base a esta exposición planteamos la siguiente:

  PROPUESTA DE ACUERDO

 ÚNICA.- Instar al consistorio a llevar a cabo una planificación integral consensuada con
todos los grupos y agentes implicados con el fin de garantizar la puesta en funcionamiento de los
mecanismos necesarios que puedan contrarrestar de manera eficaz el lamentable fenómeno del
botellón en nuestros barrios."

DEBAT:

Després de l'exposició de la  Moció  pel vocal Iván Escrivá del  grup Popular, la
Presidenta atorga la paraula al grup Ciutadans, qui està d'acord amb l'exposat en la Moció. 

La Presidenta atorga la paraula a la vocal Rosa Domínguez, qui afirma que l'ordenança de
convivència no té res a veure, està paralitzada per una qüestió jurídica, perquè hi ha unes
propostes de fer cursos per als pares i les mares, i la Universitat de València està estudiant quin
encaix legal poden tindre. D'altra banda, en l’any 2017 en la Policia Local és va crear una unitat
específica, la UCOS, per a abordar el problema del botelló. No s'ha acabat el problema però l'any
2017 és van fer 1119 identificacions i l'any 2018, 6451 identificacions, la qual cosa suposa un
augment del 476%. Pel que respecta a les proves d'alcoholèmia, l'any 2017 és van fer 91, i l'any
2018, 263. S'està actuant sobre aquest tema, encara que igual no s'actua com als veïns els
agradaria, però les actuacions realitzades estan tenint els seus fruits.
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Pilar Soriano atorgar la rèplica al Vocal Iván Escrivá, qui afirma que llavors, la vocal Rosa
Deu li està donant la raó, que fa falta planificació, fan falta més actuacions sobre aquest tema, o
reorganitzar-ho d'una altra forma.

Abans d'atorgar la rèplica a la vocal Rosa Domínguez, la Presidenta atorga la paraula al
grup municipal Ciutadans. El vocal Santiago Vea diu que no desitgen intervindre.

Seguidament la vocal Rosa Díez diu que s'ha fet una reordenació de la Policia Local per a
atallar aquest problema i que l'Ordenança de convivència no s'ha aprovat per una qüestió jurídica.
S'està duent a terme aquesta planificació i s'està treballant sobre aquest tema, per la qual cosa no
s'aprova la Moció.

ACORD:

És procedeix a votar la moció sent rebutjada per 7 vots en contra (Presidència, Compromís,
PSPV i València en comú), 5 a favor (Ciutadans i Partit Popular).

7 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000039-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
MOCIÓ QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POPULAR PABLO J. CARRERES
GARGALLO, SOBRE IMPROVISACIÓ EN LA GESTIÓ I ORGANITZACIÓ DE FALLES
A CIUTAT VELLA

MOCIÓ: 

"Estas pasadas fiestas falleras pasarán a la historia como uno de los mayores fracasos de la
gestión de este ayuntamiento en materia de organización, gestión y respuesta a los distintos
aspectos que conlleva ser responsable de esta gran fiesta declarada Patrimonio Inmaterial de la
Humanidad por la UNESCO.

Nuestras calles y plazas del centro de la ciudad se han visto desbordadas, inseguras e
intransitables en un cúmulo de despropósitos e improvisaciones que no solo han afectado a la
imagen de la fiesta y de la ciudad sino también ha puesto en riesgo la seguridad de los vecinos,
falleros y visitantes.

Estas valoraciones no son elucubraciones ni afirmaciones propias de este grupo que
suscribe la moción sino que se tratan de argumentos presentes en falleros, colectivos vecinales,
sindicatos policiales, servicios de limpieza y comerciantes que han vivido una de las peores
fiestas falleras en cuanto a organización y servicios municipales se refiere.

Lejos de reconocer errores, escuchar y plantear soluciones, acuerdos y respuestas, se ha
optado por culpar a las comisiones falleras de todo el problema, se ha mostrado una desfachatez
insólita lanzando amenazas veladas de cierres de verbenas que cumplían estrictamente con la
normativa y se ha tratado de politizar y manipular todo lo relacionado con esta cuestión
claramente con fines electoralistas.
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En este sentido lanzamos desde este grupo una llamada de apoyo a las comisiones falleras
del centro de la ciudad quienes han puesto a disposición del consistorio de todos los medios y
propuestas, incluso más de las reglamentarias para garantizar unas fiestas en las mejores
condiciones siendo el gobierno municipal quien no ha estado a la altura de las exigencias
necesarias para gestionar una fiesta en la que la sobre la ciudad se proyecta el foco mediático
mundial del turismo, la cultura y la tradición.

En base a la anterior exposición planteamos la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO 

ÚNICA.- Instar al equipo de gobierno a realizar un ejercicio de reflexión y responsabilidad
analizando los errores, planteando soluciones para ejercicios futuros y derivar de esta reflexión
una mejor planificación y organización consensuada debidamente con todos los agentes
implicados."

DEBAT:

Després de l'exposició de la  Moció  pel vocal Pablo Carreres del  grup Popular, la
Presidenta  atorga la paraula al vocal Iván Escrivá, del grup Popular, que vol que conste en acta
que aquesta Moció és del grup popular, però que ell en persona vol agrair a la Presidenta, que, en
el tema de neteja, va ser l'única que ha reconegut que va ser impossible accedir a la zona per a
netejar, perquè ell va estar allí i és veritat.

  La Presidenta atorga la paraula al grup Ciutadans. Intervé la vocal Francisca Real,
afirmant que està d'acord amb allò plantejat en la Moció sobre la mobilitat, però d'altra banda la
tasca de la Policia va ser impecable, la regulació de terrasses i sorolls…etc, i trasllada les seues
felicitacions als responsables. El vocal Santiago Veja assisteix afirmant que el problema va ser la
mobilitat, que no va ser gestionat com tocava.

  Intervé la Presidenta per a defensar la Moció, dient que no entén com es presenta una
Moció suggerint primer que va ser una apocalipsi i després, es diu que no, es felicita la Policia i
els serveis de neteja i després es tira la culpa a mobilitat. El centre es tanca en aquestes festes des
de fa molts anys, no des de fa quatre. L'EMT ha funcionat molt bé en Falles. Independentment
d'això, vol fer una sèrie de puntualitzacions: la responsabilitat dins de la zona autoritzada recau
en la Comissió que té autoritzat l'ús del domini públic municipal, i així es disposa en la resolució
d'autorització. Si ens posem a filar prim, no tindria l'Ajuntament que haver entrat a netejar en
l'espai de la plaça del Mercat on la falla tenia la revetla. Els serveis de neteja de l'Ajuntament
estan per a totes les vies d'evacuació, la resta de carrers en les quals no s’ha autoritzat l'ocupació
de domini públic i els actes que entren dins del programa de falles (castells, mascletà...).

  La responsabilitat de la neteja és del col·lectiu faller. Així i tot, no s'ha multat a cap
comissió fallera, però s'han fet sis prevencions verbals, perquè el domini públic ha d'estar en
perfecte ús una vegada acabada l'activitat. Són només 10 les revetles de la ciutat amb una
afluència massiva, d'un total de 360. Les possibles solucions poden passar per controlar
l’aforament, però ha de quedar clar que la responsabilitat de la neteja és de les comissions
falleres. L'Ajuntament no ha faltat a la seua responsabilitat. En la roda de premsa felicitarà les
comissions falleres i després es va haver de reunir amb ells el dia 18 per a veure com s'abordava
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el problema. La setmana passada es va mantindre una reunió amb els qui han signat el comunicat,
i ja no estaven tan enfadats, i ara resulta que es presenta una moció. També es presentarà una
moció al Ple, en la qual es felicitarà la ciutadania. No perquè s'haurien doblegat els mitjans
s'hauria netejat en menys, perquè les màquines dels serveis de neteja estaven allí, però no podien
entrar per l'afluència de gent. En primer lloc, aquest Ajuntament felicita el personal funcionari,
als serveis de neteja, als fallers, i al veïnat, perquè aquestes falles passades estan representades
per una única nit que ha eixit en premsa durant 7 dies seguits. Ja s'ha reunit una comissió per a
continuar treballant en això. Açò és una responsabilitat de tots, no ho pot pagar l'Ajuntament. No
es poden prohibir revetles en entorns BIC, perquè s'eliminarien les festes falleres en el Carme,
caldrà treballar entre tots. El sentit de la votació és en contra, perquè aquest debat ja és fet en el
Ple, i hi ha una comissió referent a això.

 Intervé com a rèplica el vocal Pablo Carreres, aclarint que sobre la neteja no tenen queixa,
sinó que hi ha un organisme, que és la Junta Central Fallera, qui té responsabilitat sobre
l'organització de les Falles. Afirma que retiraran la moció però incideix que vol deixar clar que
s'han viscut situacions molt dures, que la Policia no podia passar, ni els serveis d'emergència, que
el veïnat ha passat por.

  La Presidenta afirma que cal asseure's a treballar per a millorar i evitar tot això.
Seguidament atorga la rèplica al grup Ciutadans qui afirma que no té res que aportar.

 Intervé de nou la Presidenta a manera de recordar que en cap moment des de l'equip de
govern s'ha tirat la culpa als fallers. La Junta Central Fallera té la responsabilitat d'ordenar
l'ofrena, i qui organitza la neteja és l'Ajuntament, però es reitera en què quan s'autoritza
l'ocupació de domini públic, la responsabilitat és del titular de l'autorització, tal com s'estableix
en el ban faller. Seguidament agraeix la retirada de la Moció, i afirma que s'ha fet un bon debat
públic sobre aquest tema.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000039-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POPULAR PABLO J. CARRERES
GARGALLO: DISPOSITIU DE NETEJA EN FALLES A CIUTAT VELLA

PREGUNTA: 

"Durante estas pasadas fiestas falleras quedó sobradamente demostrada la incapacidad, la
improvisación y el despropósito constante de este gobierno municipal en materia de limpieza y
especialmente en fechas especiales donde esas carencias de gestión y planificación alcanzan su
máxima visibilidad.

En este sentido este grupo quiere plantear las siguientes cuestiones:

¿Cuál es el número de efectivos de limpieza actuando en la calle se asignaron a Ciutat
Vella durante los días de fallas?

- A ser posible solicitamos también comparativa con años anteriores.
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  ¿Disponen de informes de actuaciones, actas, incidencias llevadas a cabo por este
dispositivo y en qué puntos de Ciutat Vella tuvieron lugar?

- A ser posible solicitamos también comparativa con años anteriores.

¿Cuántos y cuáles días albergaba la aplicación de este dispositivo especial de fallas en
Ciutat Vella?

¿Existen informes que avalen la idoneidad o éxito de este dispositivo durante estas fallas?

RESPOSTA:

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

1. El nombre total d’efectius en Ciutat Vella durant el dies de falles van ser els següents:

 Torn de matí

- 54 operaris d’ agranat manual del 12 al 19 març

- 20 operaris d’ agranat manual per neteja de revetles del 16 al 19 de març.

- 3 agranadores mecàniques 

- 2 renta-voreres aigualejant amb aigua a pressió

Durant els dies 20, 21 i 22 de març hi ha un reforç composat per:

- 10 operaris d’agranat manual mes dels 24 ordinaris, es a dir un total de 34

- 5 camións cisterna de baldeig

 Torn de vesprada

- 63 operaris d’ agranat manual del 12 al 19 de març

- 8 operaris d’ agranat manual per buidar papereres els dies d’ofrena el 17 i 18 de març

- 11 agranadores mecàniques.

- 2 renta-voreres aigualejant amb aigua a pressió.

- 5 camions cisterna d’aigualeig els dies 20, 21 i 22 de març.

 Torn de nit:

- 19 operaris d’ agranat manual del 12 al 19 de març

- 18 operaris d’ agranat manual per neteja els dies d’ofrena el 17 i 18 de març



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 17 D'ABRIL DE 2019 15

- 2 operaris d’ agranat manual per neteja els dies de castells dies 15, 16, 17 i 18 de focs
artificials.

- 3 agranadores mecàniques els dies d’ofrena el 17 i 18 de març

- 2 agranadores mecàniques els dies 15. 16 17 i 18 de castells de focs artificials

- 3 renta-voreres aigualejant amb aigua a pressió del 12 al 19 de març

- 1 fregadora del 12 al 19 de març

- 5 camions cisterna d’aigualeig els dies 20, 21 i 22 de març.

2. Les dades d’incidències corresponen a les registrades en el 010 durant el període faller i
són dades poc representatives del total de les actuacions dutes a terme durant totes les festivitats.
Remetem en arxiu adjunt les dades corresponents a Ciutat Vella durant el període faller en els
darrers exercicis. En quant a actes d’infracció, durant les falles 2019 la inspecció municipal no ha
hagut d’alçar actes d’infracció en Ciutat Vella. Durant l’exercici 2018 es van alçar dues actes i
durant l’exercici 2017 tres actes.
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##ANEXO-1676596##

DISTRITO 1 
001-

Contenedores 

002-
Limpieza 

Viaria 

003-
Muebles y 

Enseres 

004-
Pintadas y 
Carteles 

005-
Papeleras 

Total 
general 

MARZO 
2019 4 14 2 4 1 25 

MARZO 
2018 6 6 1 8 5 26 

MARZO 
2017 2 19 2 4 0 27 
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3. El dispositiu de reforç de neteja es va dur a terme entre el 12 al 22 de març. D’acord
amb la informació del servei municipal de inspecció i personal tècnic, el resultat de la prestació
dels serveis ha sigut eficaç al llarg de tot el període de falles, i inclús en els moments punta de
carrega de treball com la celebració de revetles de cap de setmana, en els quals els serveis de
neteja acreditaren la restitució plena de la normalització de la neteja de les vies públiques en les
primeres hores del matí.

Aixi mateix, el dispositiu especial de neteja i recollida de la nit de la cremà va acreditar un
resultat eficaç en concloure estos treballs nocturns a les 8 hores del 20 de març restituint la plena
normalitat a les vies públiques de la ciutat. 

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000039-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POPULAR PABLO J. CARRERES
GARGALLO: CÀMERES DE VIDEOVIGILÀNCIA A CIUTAT VELLA

PREGUNTA: 

"Este tema supone uno más de la enorme colección de puntos negros en la gestión de este
gobierno municipal y cuya gestión en concreto le corresponde a Giuseppe Grezzi, un concejal
que durante este mandato deja para la historia de este distrito una de las gestiones más criticadas,
dañinas y reprobables para muchos vecinos cuya calidad de vida, seguridad y movilidad en el
centro de la ciudad se han visto diezmadas por las decisiones tomadas por su concejalía.

En este sentido desde este grupo queremos plantear las siguientes preguntas:

 ¿Existe ya la autorización pertinente a la Comisión de Garantías de Video vigilancia para
la puesta en funcionamiento de las mismas?
¿Cuándo estima que contarán con la mencionada autorización?
¿Disponen de informe que avale la instalación e inversión en estos equipos previamente a
contar con la autorización mencionada?".

RESPOSTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE

"Antes que nada y en honor a la verdad, recordar que, objetivamente, el principal punto
negro que había en la ciudad y en Ciutat Vella hace cuatro años era el pozo negro que dejó el
Partido Popular en la plaza de Brujas, fruto de 10 años de promesas incumplidas y nefasta
gestión. Y ese punto negro ha sido subsanado esta legislatura y ya es un aparcamiento operativo,
gracias a la gestión del actual gobierno y del área de Movilidad Sostenible. Eso es un hecho
objetivo, que su falta del debido respeto (el mínimo, ni más ni menos que se dispensaría a
cualquier persona) y sus difamaciones al concejal responsable del área no van a enturbiar.
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Dicho esto, le adjuntamos el informe que ya se emitió para responder al grupo Popular en
la Comisión de Urbanismo:

 1)      Que las referidas “càmeres de Ciutat Vella” forman parte del Proyecto denominado 
”Instalación de cámaras de visión artificial de control de accesos a las áreas de prioridad

 (Expediente deresidencial e instalación del sistema de gestión en la ciudad de Valencia”
contratación 01801/2017/000186).

 2)      Que la función básica y esencial de la instalación objeto del Proyecto, tal y como se
recoge en su Memoria, “es realizar la implantación de un sistema que permita la detección de
accesos de vehículos no autorizados en las áreas de prioridad residencial por incumplimiento de
la Ordenanza de Circulación del Ayuntamiento de Valencia”

 3)      Así pues, por lo dicho en el punto 2), se deduce claramente que el ámbito al que se
circunscribe la citada instalación es la vigilancia, control y disciplina del tráfico de

. vehículos

 4)      Que, por otra parte, la Ley Orgánica 4/1997, de 4 de agosto, por la que se regula la
, tal yutilización de videocámaras por las Fuerzas y Cuerpos de Seguridad en lugares públicos

como su nombre indica, establece las bases del régimen jurídico para la autorización de este tipo
de instalaciones así como el posterior tratamiento de las imágenes obtenidas. Adicionalmente
existe un desarrollo reglamentario de la referida Ley 4/1997, precisando ciertas cuestiones,
contenido en el Real Decreto 596/1999, de 16 de abril, por el que se aprueba el Reglamento de
desarrollo y ejecución de la Ley Orgánica 4/1997, de 4 de agosto, por la que se regula la

.utilización de videocámaras por las Fuerzas y Cuerpos de Seguridad en lugares públicos

 5)      Y de acuerdo con la referida normativa, en concreto la citada Ley 4/1997 establece
en su artículo  3, apartado 2) los Órganos competentes para autorizar las instalaciones fijas, como
es el caso del Proyecto aludido en el primer punto:

 “2) Las instalaciones fijas de videocámaras por las Fuerzas y Cuerpos de Seguridad del
Estado y de las Corporaciones Locales serán autorizadas por el Delegado del Gobierno en la
Comunidad Autónoma de que se trate, previo informe de una Comisión cuya presidencia
corresponderá al Presidente del Tribunal Superior de Justicia de la misma Comunidad. La
composición y funcionamiento de la Comisión, así como la participación de los municipios en
ella, se determinarán reglamentariamente.”

 6)      No obstante, lo dicho en el punto anterior, el contiene unaReal Decreto 596/1999, 
Disposición Adicional Única que viene a regular un ámbito específico de la norma, como es la
vigilancia, control y disciplina del tráfico. Y según lo prevenido en el punto 2, de la referida 
Disposición Adicional:

 “2. Corresponderá a las Administraciones públicas con competencia para la regulación
del tráfico, autorizar la instalación y el uso de los dispositivos aludidos en  el apartado anterior
.”
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1.  

1.  

1.  

1.  

2.  

 7)      Que la competencia para la regulación, ordenación, gestión, vigilancia y disciplina
de las vías urbanas de titularidad municipal corresponde a los municipios afectados de acuerdo
con lo establecido en la diversa normativa genérica y específica de aplicación, en concreto cabe
destacar:

Ley 8/2010, de 23 de junio, de régimen local de la Comunitat Valenciana, Artículo 33.3.b

“3. Los municipios valencianos tienen competencias propias en las siguientes materias:

….

b) Ordenación del tráfico de vehículos y personas en las vías urbanas.”

Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, artículo 25.2.g)

“2. El Municipio ejercerá en todo caso como competencias propias, en los términos de la
legislación del Estado y de las Comunidades Autónomas, en las siguientes materias:

……………..

g) Tráfico, estacionamiento de vehículos y movilidad. Transporte colectivo urbano.”

Real Decreto Legislativo 6/2015, de 30 de octubre, por el que se aprueba el texto refundido
de la Ley sobre Tráfico, Circulación de Vehículos a Motor y Seguridad Vial, Artículo 7.a)

“Corresponde a los municipios:

a) La regulación, ordenación, gestión, vigilancia y disciplina, por medio de agentes
propios, del tráfico en las vías urbanas de su titularidad, así como la denuncia de las infracciones
que se cometan en dichas vías y la sanción de las mismas cuando no esté expresamente atribuida
a otra Administración.”

Por todo lo expuesto  entendemos que, relativo a la instalación y gestión de las cámaras de
control de accesos que constituyen el objeto del Proyecto  de ”Instalación de cámaras de visión
artificial de control de accesos a las áreas de prioridad residencial e instalación del sistema de

cabe concluir quegestión en la ciudad de Valencia”, :

                    i.            Es una instalación de vigilancia, control y disciplina del tráfico de
vehículos.
                   ii.            La instalación NO requiere de la autorización del Delegado del
Gobierno, ni por tanto del Informe previo de la Comisión de Videovigilancia.

Que la autorización de la instalación corresponde al Ayuntamiento de Valencia como
órgano de gobierno del municipio donde está radicada dicha instalación"
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10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000039-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POPULAR PABLO J. CARRERES
GARGALLO: REGLAMENT ORGÀNIC DE GOVERN I ADMINISTRACIÓ DE
L'AJUNTAMENT DE VALÈNCIA

PREGUNTA: 

"Desde el comienzo del mandato, este reglamento era uno de los buques insignia de su
acción de gobierno y una de las cuestiones que se apresuraron a abordar con celeridad,
escuchando poco y peleándose los grupos de gobierno por imponer sus intereses partidistas sobre
las necesidades reales que los vecinos precisamos y logrando un bloqueo que, a día de hoy, no ha
permitido la aprobación de la misma.

En este sentido, desde este grupo planteamos las siguientes preguntas:

ü   ¿Existen informes técnicos que avalen las tesis tan repetidas por parte de los
responsables de la Junta de Distrito sobre el escaso carácter participativo de las juntas
municipales?

ü  ¿Cuáles son las causas reales, o más bien los argumentos aportados por cada grupo del
gobierno local, que han motivado los retrasos en las tramitaciones de este reglamento en el
aspecto concreto de las juntas municipales?

ü  ¿Existe previsión de aprobar este nuevo reglamento durante el actual mandato?

Además de entre sus grupos de gobierno, con que colectivos vecinales han contado para
llevar a cabo la confección de esta modificación de la ordenanza?".

RESPOSTA:

NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ DE
COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT I MIGRACIÓ

"Desde el inicio de la legislatura, este equipo de gobierno ha realizado una apuesta por la
rehabilitación de las JMD para que sean, poco a poco, espacios de descentralización
administrativa y de participación ciudadana.

Desde la concejalía de participación ciudadana consideramos que es importante una
modificación de la norma que regula el funcionamiento de los JMD y principalmente de los
consejos y de los grupos de trabajo para favorecer una mayor participación y decisión por parte
de la ciudadanía. Por ello, hemos trabajado en un borrador de reglamento que seguirá
trabajándose en la próxima legislatura para poder modificar el funcionamiento de las JMD.

Tal como hemos explicado en otras ocasiones a su grupo municipal, las modificaciones
propuestas vienen del proceso de participación del Modelo de participación ciudadana, donde la
ciudadanía ya hizo también propuestas para la modificación del funcionamiento de las JMD.
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El modelo de participación ciudadana, es un documento marco que enumera las líneas de
actuación en materia de participación ciudadana de este Ayuntamiento."

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000039-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POPULAR PABLO J. CARRERES
GARGALLO: DISPOSITIU DE SEGURETAT ASSIGNAT PER A CIUTAT VELLA EN
FALLES

PREGUNTA: 

"Estas pasadas fiestas falleras fueron un claro ejemplo de desorganización, falta de
planificación y una total improvisación en todo lo relacionado con la seguridad tanto de turistas,
vecinos como falleros.

En Ciutat Vella concentramos la mayor parte de la masa turística durante los días de fallas
que se suma a los falleros y los vecinos multiplicando de manera exponencial la masa de
personas que, como no puede ser de otra manera, queremos disfrutar de nuestras fiestas con
seguridad.

En este sentido este grupo quiere plantear las siguientes cuestiones:

ü  ¿Cuál es el número de efectivos patrullando y actuando en la calle se asignaron a Ciutat
Vella durante los días de fallas?

-          A ser posible solicitamos también comparativa con años anteriores.

ü   ¿Disponen de informes de actuaciones, actas, incidencias llevadas a cabo por este
dispositivo y en qué puntos de Ciutat Vella tuvieron lugar?

-          A ser posible solicitamos también comparativa con años anteriores.

ü   ¿Disponen de informes de llamadas o solicitudes de actuación policial por parte de
vecinos, turistas o falleros ante situaciones producidas durante esos días? ¿Pudieron llegar a
satisfacer el servicio de la totalidad de las mismas?

-          A ser posible solicitamos también comparativa con años anteriores.

ü  ¿Cuántos y cuáles días albergaba la aplicación de este dispositivo especial de fallas en
Ciutat Vella?

ü   ¿Existen informes que avalen la idoneidad o éxito de este dispositivo durante estas
fallas?".

RESPOSTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA
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Datos en fase de elaboración.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000039-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUP POPULAR PABLO J. CARRERES
GARGALLO: ACTUACIONS PER A EVITAR LA VENDA IL·LEGAL A CIUTAT VELLA

PREGUNTA: 

"La venta ilegal en plena calle es un fenómeno cada vez más extendido en las calles de
nuestro centro de la ciudad generando un importante problema económico para nuestro pequeño
comercio y también de seguridad por la falta de control en la trazabilidad de los productos y
servicios que de manera ambulante se pueden adquirir en nuestras calles y plazas.

En este sentido desde este grupo planteamos las siguientes preguntas:

¿Cuentan con algún plan específico para tratar de frenar y reducir este problema en el
centro de nuestra ciudad?
¿Cuántas actuaciones policiales se han llevado a cabo en esta materia durante los años de
su mandato?
A ser posible solicitamos comparativas con mandatos anteriores

¿Disponen de informes técnicos que avalen la idoneidad o éxito en la gestión actual de esta
problemática?".

RESPOSTA:

ANAIS MENGUZZATO GARCIA - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE PROTECCIÓ CIUTADANA

Contestada en Comisión de Seguridad de Noviembre de 2018.

13 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

Pilar Soriano atorga la paraula a la vocal de València en Comú, Pepa Petrer qui pregunta
de qui és el manteniment d'un col·legi, pel problema del Col·legi de Santa Teresa.

La Presidenta afirma que depén del tipus de manteniment; si és de xicotetes obres, és de
l'Ajuntament, de Serveis Centrals Tècnics; una eixida d'emergència o una obra de major
infraestructura, corresponen a la Conselleria de Cultura. Hi ha hagut reunions i visites per part de
Serveis Centrals Tècnics al Col·legi de Santa Teresa i ja està tot solucionat.

Seguidament intervé el vocal de Santiago Vea, del grup Ciutadans, qui vol fer una
valoració dels últims 4 anys. La Presidència no li atorga la paraula perquè estem en període
electoral i no es poden fer balanços polítics.
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14 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VECINALS

******veïna Ciutat Vella

 “Solicitar respuesta a queja interpuesta en Ayuntamiento nº registro 00110 2019 011500”
por contaminación acústica y lumínica en C/ Padre Huérfanos.”

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 20:30 hores, estenent-se
la present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot la qual cosa com a secretària en dono fe.

LA PRESIDENTA                                                               LA SECRETÀRIA


